
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 24. marts 2025.  

Referent:  Rikke  

Deltagere:  Mette, Egil, Karin, Karsten 

Fraværende:  Christian og Jesper 

 

Dagsorden:  

Godkendelse af referat.  

Vi afventer referatet fra generalforsamlingen.  
 
Budget og regnskab  

Budget og regnskab for 2025 er godkendt på generalforsamlingen 3.marts 2025. 

 
Hannover 

Der er nu 18 tilmeldte. Alt er godt. 

 
Dansk Atletikforbund 

Vi er nu meldt ind DAF og har tilmeldt 30 medlemmer til VM 2026 i København.  

 
Kommunikation – web, FB og Instagram 

Vi har besluttet at fastholde den side vi har, da vi er glade for det ’visitkort’ det er. Vi tilføjer ”følg os på 
Facebook”/”og se kommende træningsture”. Vi laver også et udtræk for at se hvad trafikken på sitet 
egentlig er. 

Husk: Sara og Laura skal tages af hjemmesiden. Jesper, Thomas RunForFun evt. Henrik skal på hjemmesiden 
med foto. 

 

Sommerafslutning 14/6 

Vi gennemfører vores vanlige succes-model for afslutningsarrangementet. Mette og Rikke står for bord 
service og drikkevarer og bestiller mad.  
Karsten henter sandwich og kage i den lokale Menu ’Toften’. 
Karsten er ansvarlig for udsendelse af indbydelse. 
Vi skal huske nominering af Årets Valbyløber. 

 
Sæsonopstart efter sommerferien 12/8 



 
Faxetur 
Bestyrelsen har besluttet at vi laver en løbeudflugt til Faxe Kalkbrud hvert andet år – sidste weekend i 
august. Næste gang er derfor i 2026, den sidste weekend i august. 
 

Eventuelt 
Bestyrelsen har besluttet at klubben arrangerer et fælles løb til Dyrehaven inkl. frokost– rute planlægges af 
trænergruppen. Egil er udpeget som udvalgsrådsformand og ansvarlig for koordinering og indhentning af 
ruter fra de respektive trænere.  
 

Næste møde 
Vi mødes hos Karsten 12/5 kl.18. 


